
Till Kommunstyrelsen 
  
Hej 
  
Jag vill att kommunen omprovar sitt beslut att öka  tömnings frekvensen 
på fettavskiljare, från 2ggr/år till 12ggr/år 
Grunden till beslutet är helt fel !! 
Mängden fett kommer inte att minska i avloppet, endast kostnaderna för en 
bransch kommer att öka med 600% utan någon nytta för samhället i stort. 
Det är alla vi andra som ändrat vårt sätt att använda fetter . 
  
PRIVATPERSONER HAR INGEN FETTAVSKILJNING ALLS! 
HÄR FINNS STORA VINSTER ATT GÖRA!. 
  
Christer Edberg 
Trollbäcken 
 


